
Dačić najavio letove za Maltu, Bratislavu, Prag, Stokholm, Oslo, Pariz, Berlin i Frankfurt
nedelja, 12. april 2020.

   

Prvi potpredsednik Vlade i ministar spoljnih poslova Ivica Dačić, gostujući u na RTS-u, istakao
je da sada nema nikoga ko je zaglavljen na nekom aerodromu ili slično, kao i da se spiskovi
građana koji bi da se vrate u Srbiju iz inostranstva stalno dopunjavaju.       Naveo je da su
prioritet za vraćanje letovima bili učenici, studenti, oni koji su bili na lečenju, na službenom putu,
a da su turisti na kraju prioriteta.
 
 
 
Navodi da se u međuvremenu pojavila nova kategorija, a to su ljudi koji su negde ostali bez
posla.
 
 
 
Ističe da nije tačno izračunao koliko je „Er Srbija" prešla kilometara i da nije sabran ukupan broj
ljudi koji je vraćen, ali je u petak taj broj iznosio više od 5.000 onih koji su vraćeni avionima ili
drumskim prevozom u organizaciji Ministarstva.
 
 
 
Dodaje da je dosad prevezeno oko 40 medicinskih radnika iz Nemačke koji su se vratili u zemlju
i uključili u borbu protiv Covida 19. Ministar Dačić kaže da ljudi moraju da razumeju da ne može
da se stigne do svakog dela zemaljske kugle. Ipak, ističe da svi treba da znaju da moraju da se
jave diplomatsko-konzularnim predstavništvima da se utvrdi način na koji mogu da dođu do
određenih destinacija odakle je moguće da se organizuje prevoz.
 
 
 Podseća i da "Er Srbija" ne leti samo po putnike, već i po pomoć i robu. Navodi da su van
evropskog kontinenta letovi po putnike bili samo za Abu Dabi, Dohu i Vašington.
     Ministar kaže da danas nije lako prelaziti granice, i da često uopšte ne može da se kupi
karta do nekih aerodroma ako država ne da garanciju da će da primi putnike. Dodaje da će
danas biti organizovan let za Dubai, sutra je treći let za Maltu, u utorak za Bratislavu i Prag, u
sredu za Stokholm i Oslo, u četvrtak za Pariz a u petak za Berlin i Frankfurt.      Kada je reč
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o situaciji u svetu, Dačić je rekao da što su zemlje razvijenije i veće, imaju i veće probleme.
Dodaje da bi trebalo da izvučemo pouke o ponašanju posle krize i da je važno znati ko nam je
pomogao u teškim momentima. Istakao je pomoć Kine i naveo da je i Srbija njima pružila
podršku i da je bio prvi ministar spoljnih poslova koji je tamo otišao u vreme epidemije. "Tu je i
pomoć od Rusije, EU, Norveške, SAD, Turske , UAE", rekao je Dačić.
 
 
 Istakao je i da su ministri sa Zapadnog Balkana poslali pismo evropskim komesarima u kojem
su zatražili da Zapadni Balkan bude izuzet iz zabrane izvoza medicinske oprema i sredstava.
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